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Kristīne – Labdien! Vai tas nav kaitīgi c

Labdien! Vai tas nav kaitīgi cilvēkiem un videi, ka Dārza ielas bedrītes tiek aizbērtas ar
šīfera lauskām! Neesmu speciālists šajā jomā, bet šķiet, ka šīfers skaitās pie bīstamiem
atkritumiem?


